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Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92 .* 2. és
3., 11 pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez ,

„Miért nem engedi az állam az abortusztabletták igénybevételét? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Közismert, hogy a műtéti terhességmegszakítás milyen fizikai, lelki, akár a kés őbbi
teherbeesésre is kiható problémákat okozhat a nők számára . Nem beszélve arról, hogy
anyagilag is megterhelő a több tízezer forintos beavatkozás . Ezzel szemben lehetőség lenne a
terhesség 9 . hetéig un . abortusztablettát alkalmazni, ami kíméletesebb eljárást jelentene, a
gond az, hogy Magyarországon ez nem elérhet ő , regisztrálták ugyan, de forgalomba hozatal i
engedélyt nem kapott.

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

• Miért utasította el a kormányzat a 2012-ben felmerült esemény utáni tablettátó l
különböző abortusztabletta engedélyezését ?

• Ha az abortusz, bizonyos feltételek mellett ugyan, de engedélyezett hazánkban ,
akkor miért nem elérhető annak minden formája?

Hangsúlyozom, hogy magam is kiemelt problémának és kihívásnak tartom hazán k
demográfiai válságát, viszont azt kezelni nem kockázatokkal és véletlenekkel lehet .
Véleményem szerint is a család a jövő garanciája, a biztonság tere, az érzelmi közösségek
közül az egyik, ha nem a legfontosabb . ugyanakkor a politikának feladata, hogy tegyen a
fiatal nők által szinte kizárólagosan viselt felel ősség könnyítéséért, a nem kívánt terhességek
visszaszorításáért, a nők által viselt kockázatok csökkentéséért. Mindezek miatt szükséges a

korszerű fogamzásgátló-, esemény utáni tabletta TB-támogatása és a gyógyszertári elérés



biztosítása, a prevenció és felvilágosító programok er ősítése a szülők, pedagógusok,

szakemberek bevonásával .

Várom megtisztel ő és teljes körű válaszát !

Budapest, 2018 . június 4 .

Dr.
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